
Hvorfor har man ikke satt ned vannkraftprisene til det de var før i Norge?

Uten tvil skulle billig strøm til alle husstander vært sikret og hvorfor er det ikke 
gjort? Det er umulig å se et rasjonale for at det ikke skal kunne skje!

All kostbar vindkraft og solkraft må kobles fra forbrukernes strømnett! Skal 
denne kraften levere videre må det skje gjennom et eget nettverk. Brukere må 
gjerne koble seg til og betale det vindkraften krever! Men dette er vel ikke 
særlig realistisk! En balansering med kraft fra vannkraft er forbudt!

Eksport av vannkraft er forbudt! Vindkraft kan eksporteres, men det er vel 
heller ikke særlig realistisk!

Kraftkrevende industri skal betale samme pris som til forbrukerne! Langsiktige 
avtaler skal sikre leveranse av kraft men ikke nødvendigvis til lavere pris.
Kan industrien få lav pris så kan forbrukerne få det også!

Hvorfor investerer Statkraft og Equinor i virksomheter i utlandet. Deres 
oppgave er og skal være rent nasjonal og det skal dreie seg om billigst mulig 
kraft til nasjon og folk. 

Hvorfor er det så vanskelig for politikerne å meisle ut en riktig kraftpolitikk? 
Jobber de ikke for folket? 
Norske interesser er ikke nødvendigvis sammenfallende med EUs interesser!

Oppgaven er billigst mulige kraftpriser til forbrukerne i Norge! Det gjelder å 
ikke miste gangsynet og komme tilbake på det riktige sporet!.  

  


